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Abstract

This study addresses the analogy in Antara Ben Chaddad's
commentary, where the analogy is a major research into the science
of the statement, and the analogy makes something in common. This
similarity is evidenced by the instrument, its tools are either a letter, a
verb or a name, and it is based on four pillars: the suspect, the

suspect, and the reciprocity between the two parties.

As for the types of analogy, it is divided in terms of its purposes,
and it is without prejudice to important purposes that belong to the
suspect and aim to clarify and are overcome by similarity, influence

and influence between them.

Keywords: Pending, Resemblance, Antara Ibn Chaddad.




Résumé

Cette étude aborde /’analogie dans le commentaire d’Antara Ben
Chaddad, ou I’'analogie est une recherche majeure dans la science de
la déclaration, et [’analogie fait quelque chose en commun. Cette
similitude est déemontree par [’instrument, ses outils sont soit une
lettre, un verbe ou un nom, et il est base sur quatre piliers : le suspect,

le suspect, et la réciprocité entre les deux parties.

Quant aux types d’analogie, elle est divisée en fonction de ses
objectifs, et elle est sans préjudice des objectifs importants qui
appartiennent au suspect et visent a clarifier et sont surmontés par la

similarité, l'influence et [’influence entre eux.

Mots-clés : moualaka, Ressemblance, Antara Ibn Chaddad.




